
Výbor TJ Stovan, tČ: 00653896
Pec pod Sněžkou 230,54221 Pec pod Sněžkou

Zápis ě. 312024 z jednání výboru TJ, které se konalo dne 17,4.2024 v 17=00 hodin restauraci
Kovárna

Přítomni: Sochorová, Neuman, Cink, Karásek, Bartschová, Berger

1. Honza Karásek sdělil, že nové auto bylo převzato, je v Peci, již s ním byly provedeny prvníjízdy.
Auto má velmi mnoho chytných automatických elektronických asistentů, které jsou sice vypnout,
ale jen na konkrétní jízdu. Ladí se vnitřní koberce, způsob uchycení a přepravy lyží uvnitř a
zejména pořízení a uchycenístřešního boxu na kolmé výklopné příčníky. Všichni řidiči musí hlídat
děti, aby byl uvnitř auta pořádek a nic se neničilo. V závěru schůze si její členové auto prohlédli.
Přítomníse shodli, že správcem (gestorem) nového auta bude Honza Karásek.
Přítomní se shodli, že polepů bude na nové auto umístěno co nejméně. Vyjma kapoty motoru (na
lak), kde bude logo TJ, budou polepy jako průhledné jen na zadních oknech (hlavní sponzoři).
Návrh grafiky zprostředkuje Honza Neuman.
Na rok 2024 je možné poěítat s nákupem zboži od UA v hodnotě 100 tis. Kč. Honza Neuman
doladísmlouvu.
Blanka sdělila, že o závody na zimu 2024125 za TJ požádalo, o jejich přidělení bude průběžně
informovat.
Staný T5 - odstranění polepů by stálo cca 15 tis. Kě, Auto má najeto cca 170 tis. k, motorově je
v pořádku, problémem je počínající koroze karosérie: Honza Karásek bude o prodeji jednat se
dvěma zájemci, zjednání vyplyne cena. Podle její výše se členové výboru bud'rozhodnou auto
prodat přímo nebo jej nabídnout přes webový inzertní portál (Bazoš, ... ).
Blanka informovala o dalším posunu ve věci Tomáše Matase (ukončeníjeho studia, práce ve šM,
práce pro TJ Slovan, .,.), Přítomnívyslovili souhlas, aby se TJ pokusila Tomáše jako trenéra do
budoucna (i třeba po jeho doěasném angažmá jinde) udžet a nabídnout mu i odměnu ve výši 5
tis. Kč/měsíc za vedení kompletní administrativní agendy TJ,
V obecné rovině a bez konkrétního závěru se hovořilo o spolupráci TJ Slovan a TJ Loko a o
budoucím personálním uspořádání obou subjektů. Blanka vyslovila názor, že zejména vzimě je
toho k řešení spoustu, proto jsou schůze za osobní přítomnosti členů výboru velmi důležité.
V neděli 28. dubna se na Jeleních loukách uskuteční zakončení a vyhodnocení sezóny, přítomni
budou rodiče iděti.
Přítomní souhlasí s vyplacením odměn úspěšných závodníkům za sezónu 2023t24 dle v minulosti
schválených a stále platných pravidel. Hanka Semeráková (celkem 14 tis. Kó,2x mistryně čR
(sjezd a SG), Aldo Tomášek (3 tis. Kě za 3. místo na M ČR vSG). zžáků se na hodnocených

r''''':Tl'1"J:.|]:l ilS";tavbu sportovní haly plánované v areálu na Malé pláni TJ podporuje, ale
ne za všech podmínek a okolností. Členové výboru se pozastavili nad něktenými kioký měita při
plánované stavbě (neinformování TJ, nepoznání na jednání, jednání se třetími osobami, ...).
Z dŮvodu hájení zájmú TJ bude městu adresován otevřený dopis s výzvou k objasnění záměrů
města. V dopise budou zmíněny základní požadavky TJ (zachování venkovního hřiště, zámér bez
developerských souvislostí atd. ).
Zisk ze pořádaných závodů v sezóně 2023124 činil celkem 346 tis. Kč, na TJ Slovan i TJ Loko
z této ěástky připadá polovina.
Ti členové výboru, kteří se jako doprovod zúčastnili zálezdu do Tater na závody žampa cupu
potvrdili, že se jednalo ve všech ohledech o velmi úspěšnou akci (organizačně, společensky i
výsledkově),
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